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Van:
Verzonden: maandag 20 juni 2022 12:29
Aan: Nettie Aarnink @vechtstromen.nl)
Onderwerp: opzetje tekst PEILdag a.s. woensdag

Hoi Nettie, 

Vorige week vroeg je me om een opzetje van een mededeling voor AB m.b.t. de NAM-waterinjecties. Bij deze 
onderstaande opzet.  
De belangrijkste steekwoorden heb ik onderstreept. 

Groeten,  

Mededeling PEILdag 22 juni 

Tijdens uw vergadering van 16 februari j.l. heeft u met brede steun een motie aangenomen met betrekking tot de 
productiewaterlozingen door de NAM.  
Op 20 april heb ik u geïnformeerd over de stappen die ik sindsdien had ondernomen om invulling te geven aan uw 
motie. Ik heb daarbij onder andere gemeld dat het dagelijks bestuur een brief heeft gestuurd naar staatssecretaris 
Vijlbrief waarin de punten die u in uw motie noemde aan bod zijn gekomen. Zo heeft het dagelijks bestuur 
nadrukkelijk aandacht gevraagd wordt voor zuivering in Drenthe met toepassing van de best beschikbare technieken. 
Ook hebben wij aangegeven dat we graag gebruik maken van de mogelijkheid om advies uit te brengen op het 
aanstaande herevaluatieonderzoek Twente. En dat we onze expertise graag ter beschikking stellen aan onze 
medeoverheden, waaronder het ministerie.  

Onlangs heb ik reactie ontvangen van het ministerie van EZK op onze brief. Deze zal ik u @@binnenkort@@ 
toesturen. Maar ik kan alvast melden dat u op uw wenken bediend wordt. Het ministerie geeft aan dat het graag ziet 
dat de waterinjectie in Twente stopt en dat NAM overschakelt op een schonere verwerking van het productiewater in 
en nabij Schoonebeek. Dit betekent: minder transportafstand dus minder risico. Volgens het ministerie heeft NAM 
bovendien aangegeven dat er minder mijnbouwhulpstoffen hoeven worden toegevoegd wanneer het productiewater 
in Schoonebeek wordt verwerkt. Dit zorgt in beginsel al voor een schoner verwerkingsproces. Ook wil men filters 
plaatsen in Schoonebeek om het tolueengehalte in het productiewater te verminderen. Binnen afzienbare termijn wil 
men het productiewater gaan verwerken volgens een circulaire en schonere methode. reactiebrief. 

In dit licht wil ik u graag attenderen op de bijeenkomsten die in Schoonebeek worden georganiseerd als onderdeel 
van het gebiedsproces rond de productiewaterinjecties. Vanavond vindt er in Schoonebeek een bestuurlijke 
informatiebijeenkomst plaats voor gemeentelijke, provinciale en waterschapsbestuurders. Een zelfde bijeenkomst 
wordt op 3 juli georganiseerd maar die valt helaas samen met uw AB-vergadering. Volgende week woensdag, 29 
juni, vindt een openbare vragenmarkt plaats, die met name is gericht op de inwoners van Schoonebeek en omgeving. 
Ook daar bent u van harte welkom. 

Zeer recent heeft u de uitnodigingen voor deze bijeenkomsten ontvangen. U zult gemerkt hebben dat deze nogal kort 
van tevoren verstuurd zijn. De ontwikkelingen in dit dossier volgen elkaar in rap tempo op; planningen staan onder 
druk. Ik hoop op uw begrip daarvoor. Bij het ministerie dringen wij er op aan om ons voldoende gelegenheid te 
blijven bieden om onze wettelijke adviesrol naar behoren in te vullen.  
Uiteraard staan wij in dit hele proces in nauw contact met de andere betrokken decentrale overheden: de gemeenten 
Coevorden en Emmen en de provincie Drenthe. Ik houd u op de hoogte van het vervolg en hoop in ieder geval een 
deel van u vanavond of volgende week te treffen op de bestuurlijke informatiebijeenkomst of de vragenmarkt. 
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Met vriendelijke groet, 
 

 
Strategisch adviseur  
Waterschap Vechtstromen 
Tel. 06-  

@vechtstromen.nl 
 




